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Rada Miasta i Gminy Kórnik 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

SE-BRM.0012.6.5.2024 

Protokół 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska odbyło się w dniu 18 czerwca 

2024 roku w sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Obrady rozpoczęto  o godzinie  13:00,                   

a zakończono o godzinie 14:19. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 radnych. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Iwona Kosmalska 

3. Marta Kowalczyk 

4. Dorota Łuczak 

5. Robert Maliński 

6. Jerzy Rozmiarek 

7. Andrzej Surdyk 

8. Piotr Szczepaniak 

9. Helena Świdurska 

 

W spotkaniu uczestniczyli także: Sławomir Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik, Aneta Nowak-Flaczyńska kierownik Wydziału 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi UMiG Kórnik, Sławomir Animucki dyrektor 

Kórnickiego Ośrodka Kultury, Piotr Mastalerz pracownik Kórnickiego Ośrodka Kultury 

oraz Julia Bartkowiak sołtys wsi Radzewo.  

 

1. Otwarcie posiedzenia – stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca komisji Iwona Kosmalska otworzyła posiedzenie Komisji Rolnictwa         

i Ochrony Środowiska. Powitała zebranych.  Poinformowała, że posiedzenie jest 

nagrywane, a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana 

w związku z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem      
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do protokołu. Na podstawie listy obecności przewodnicząca stwierdziła, że w obradach 

uczestniczyło 8 radnych. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska miała kworum            

i mogła podejmować prawomocne decyzje. Przewodnicząca Iwona Kosmalska zapytała, 

czy radni mają uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag    

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Robert Maliński, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Łuczak 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.  

3. Omówienie przygotowań do dożynek gminnych.  

4. Zapoznanie się z uchwałą Sejmiku Województwa Wielkopolskiego dotyczącą 

wyrażenia stanowiska związanego z apelami dotyczącymi wydłużenia terminów 

eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw stałych.  

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski:  

a) zapoznanie się z listem otwartym dotyczącym gospodarki odpadami- rozszerzona 

odpowiedzialność producenta, 

b) wniosek dotyczący sprawozdania gospodarowania nieczystościami ciekłymi na 

terenie gminy Kórnik. 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/970b3f9e-afcb-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/970b3f9e-afcb-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/970b3f9e-afcb-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/970b3f9e-afcb-4#collapse4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/970b3f9e-afcb-4#collapse4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/970b3f9e-afcb-4#collapse4
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/970b3f9e-afcb-4#collapse5
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6. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji – protokół jest załącznikiem. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Robert Maliński, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Łuczak 

 

3. Omówienie przygotowań do dożynek gminnych. 

Radna Iwona Kosmalska poinformowała, że tegoroczne dożynki gminne odbędą się   

24 sierpnia 2024 roku w miejscowości Radzewo. Szczegółowo omówiła dotychczasowe 

ustalenia. Zwróciła się do Sławomira Animuckiego dyrektora Kórnickiego Ośrodka 

Kultury o przedstawienie regulaminu  Wieńca dożynkowego oraz planu Dożynki gminy 

Kórnik 2024  – dokumenty są załącznikami do protokołu. Obecny na posiedzeniu 

komisji Sławomir Animucki omówił podstawowe zasady robienia wieńców dożynkowych 

i zaproponował warsztaty prowadzone przez osoby ze Szreniawy dla wszystkich kół 

gospodyń wiejskich zgłoszonych do tego konkursu. Do dyskusji dołączyła Julia 

Bartkowiak sołtys wsi Radzewo, która poprosiła o przekazanie regulaminu tworzenia 

wieńca dożynkowego. Radny Michał Buchwald zapytał czy wszystkie koła gospodyń 

wiejskich zostały poinformowane o konkursie. Odpowiedzi udzieliła przewodnicząca 

Iwona Kosmalska,  wyjaśniając,  że wszystkie,  które się zgłosiły zostały powiadomione.  

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/970b3f9e-afcb-4#collapse7
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Radny Piotr Szczepaniak zaproponował uczestnictwo pozostałych grup  działających na 

terenie danego sołectwa.  

Do propozycji odniósł się radny Jerzy Rozmiarek informując, że koła gospodyń 

wiejskich mają osobowość prawną i nie ma problemu z przekazaniem środków 

finansowych na ich rzecz. W przypadku innych grup społecznych jest problem               

z przekazaniem nagród finansowych. 

Przewodnicząca komisji Iwona Kosmalska wyjaśniła, dlaczego w tym roku 

zaproponowano uczestnictwo w konkursie tylko kołom gospodyń wiejskich. 

Zaproponowała zmianę dotyczącą osób, które będą mogły wziąć udział w konkursie 

wieńcowym w przyszłym roku.  

Przystąpiono do omówienia planu dożynek i wyboru zasłużonego rolnika gminy Kórnik. 

Radny Jerzy Rozmiarek poinformował, że wyłonienie osoby zasłużonej rolniczo jest 

trudne. Z wypowiedzią radnego zgodziła się Julia Bartkowiak. 

Radny Robert Maliński zaproponował zmianę na Zasłużonego Mieszkańca Sołectwa. 

Wszyscy radni poparli ten pomysł. Omówiono rozkład stoisk z gastronomią i atrakcji dla 

dzieci. Radni wybrali konkurencje dla mieszkańców. Na koniec dyskusji 

przewodniczącą Iwona Kosmalska poprosiła o zaangażowanie wszystkich radnych 

komisji dożynkowej o pomoc w przygotowaniach sceny, stoisk i terenu imprezy.     

 

4. Zapoznanie się z uchwałą Sejmiku Województwa Wielkopolskiego dotyczącą 

wyrażenia stanowiska związanego z apelami dotyczącymi wydłużenia terminów 

eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw stałych – pismo jest 

załącznikiem. 

Po zapoznaniu się radnych z pismem przewodnicząca Iwona Kosmalska zapytała ile 

wpłynęło do urzędu wniosków dotyczących wymiany pieców i jakie sankcje grożą 

gminie  za  niespełnienie   wymogu   zaprzestania  używania  pieców  tzw.  kopciuchów. 

Odpowiedzi udzielił Sławomir Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony Środowiska         

i Rolnictwa UMiG Kórnik informując, że przeznaczony fundusz naszej gminy                

na wymianę pieców twz. kopciuchów jest już wykorzystany, a odpowiedzialność           

za korzystanie z takich pieców ponoszą właściciele posesji. Jednocześnie 
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poinformował, że w przypadku osób starszych koszt wymiany źródła ciepła jest bardzo 

wysoki. 

Radny Michał Buchwald odniósł się do wypowiedzi swojego przedmówcy wyjaśniając, 

że brak jest edukacji i prostych informacji dla  właścicieli takich rozwiązań źródła ciepła, 

a procedury skorzystania z programów dofinansowań są trudne i zawiłe dla 

przeciętnego mieszkańca. 

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

5a) zapoznanie się z listem otwartym dotyczącym gospodarki odpadami- rozszerzona 

odpowiedzialność producenta, 

5b) wniosek dotyczący sprawozdania gospodarowania nieczystościami ciekłymi             

na terenie gminy Kórnik. 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Radna Helena Świdurska zapoznała radnych ze swoim wnioskiem. Poprosiła                 

o udostępnienie wnioskowanego sprawozdania i omówienia go na następnym 

posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska MiG Kórnik. Do prośby odniosła 

się Aneta Nowak-Flaczyńska kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi 

UMiG Kórnik informując, że wszystkie dane zostaną udostępnione i omówione podczas 

kolejnego spotkania tej komisji.  

Radny Jerzy Rozmiarek zapytał kiedy będą odbierane od rolników odpady takie jak folia, 

siatki, zużyte opony od ciągników. Odpowiedzi udzielił Sławomir Zakrzewski kierownik 

Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik informując, że czeka               

na informację o rozpoczęciu odpowiednich programów i dofinansowania do odbioru tego 

typu odpadów. 

  

6. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Iwona Kosmalska 

zakończyła posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska MiG Kórnik. 

                                                                                               Przewodniczący komisji 

                                                                                                /-/ Iwona Kosmalska 

Protokołowała: Ewa Woźniak 


